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Vieraat: 

Arja Rantapelkonen Hyvinvointi-sote projektipäällikkö 

Eeva Vaskilampi Yhteisöasiamies 

 

1. Saimme vieraaksemme hyvinvointi-sote projektipäällikön sekä yhteisöasiamies Eeva 

Vaskilammen. He tulivat kertomaan meille vuoden 2018 hyvinvointikertomuksen tuloksia. 

Hyvinvointikertomuksesta kävimme läpi kaikki nuoriin liittyvät kohdat. Päällimmäiseksi esiin 

nousivat nuorten ylipaino ja päihde kohdat. Myös liikuntapalvelut nousivat esille. Yhdessä Arjan ja 

Eevan kanssa koimme, että tilanne Pyhäjärven nuorilla on melko hyvä. Harrastemahdollisuudet ja 

nuorten toiveet täällä otetaan mukavasti huomioon.  

2. Hyvinvointikertomuksesta nousi esille kouluruokailu ja sen laatu. Oppilaat kokevat, että mm. 

kasvisruoka ei ole riittävän monipuolinen. Yhdeksi suureksi puheenaiheeksi nousi aterian salaatti. 

Salaattia voisi monipuolistaa mm. lisäämällä siihen porkkanaraastetta, tomaattia ja kurkkua. Myös 

perunavelli ja porkkanaletut nousivat esille. Nämä ruoat eivät ole nuorten suosiossa ja osa toivoisi, 

että nämä voitaisiin vaihtaa johonkin mieleisempään ruokaan. Kun näitä kyseisiä ruokia on tarjolla 

kouluruokalassa, moni oppilas siirtyy ruokailemaan keskustan ravintoloihin tai hakevat kaupasta 

evästä. Osa saattaa olla syömättä koko päivän.  

Suunnitelma: Jotkut ryhmän jäsenet käyvät kyselemässä ruokailupäälliköltä kouluruokailuun 

liittyviä mahdollisuuksia. Kutsumme siivous – ja ruokapalvelupäällikön kokoukseen kertomaan 

kouluruokailusta.  



3. Lopuksi kävimme läpi myös hyvinvointisuunnitelmaa. 

 

Puheenjohtajan allekirjoitus 

___________________________________ 

 

Sihteerin allekirjoitus 

___________________________________ 

 


